

Call for articles for DKU's scientific journal „*Vestnik of the Kazakh-German University*”

The Kazakh-German University in Almaty is pleased to announce a call for article submissions for the upcoming issues of the *Vestnik of the Kazakh-German University*. Articles are accepted on a rolling basis.

The *Vestnik of Kazakh-German University* (ISSN: 2709-8745) is a peer-reviewed academic journal that fosters research on key political, economic, and social issues in Central Asia. The journal aims to support local scholarship and encourage interdisciplinary academic dialogue.

We invite submissions that address the following thematic fields:

- Sustainable development and regional integration in Central Asia
- Society and culture in Central Asia
- Political and economic development in Central Asia
- Foreign policy and international relations in Central Asia
- Development of engineering and technologies in Central Asia
- Transport and logistics in Central Asia
- Ecology, energy efficiency, and water management
- Development of languages and literature in the region

Articles may be submitted in Kazakh, Russian, German, or English and will be reviewed for quality and adherence to the journal's editorial guidelines. Only articles meeting these criteria will be forwarded for independent peer review. Manuscripts should not exceed 10,000 words, including the abstract, main text, footnotes, references, tables, figures, and appendices.

Submissions should be in Word format, using Times New Roman font (12-point) and 1.5 line spacing, with all pages numbered. Each manuscript must include:

1. A title page with the article's title, author's name, institutional affiliation, and email address.
2. An abstract of no more than 300 words at the beginning.
3. A clear structure (introduction, main body, and conclusion).
4. A bibliography at the end of the article.

For full submission guidelines and formatting details, please visit DKU's website:

<https://vestnik.dku.kz/index.php/vdku>

Please note that only manuscripts that have undergone thorough language editing will be considered by the editorial board. Submissions should be sent via email to the address below.



ҚАЗАҚСТАН-НЕМІС
УНИВЕРСИТЕТІ
Пушкин көшесі, 111
050010 Алматы қ.
Қазақстан
Тел.: +7 727 355 05 51
Факс: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz



КАЗАХСТАНСКО-НЕМЕЦКИЙ
УНИВЕРСИТЕТ
ул. Пушкина 111
050010 г. Алматы,
Казахстан
Тел.: +7 727 355 05 51
Факс: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz



DEUTSCH-KASACHISCHE
UNIVERSITÄT
Pushkin-Str.111
050010 Almaty
Kasachstan
Tel.: +7 727 355 05 51
Fax: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz



KAZAKH-GERMAN
UNIVERSITY
Pushkin-Str.111
050010 Almaty
Kazakhstan
Tel.: +7 727 355 05 51
Fax: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz

We look forward to receiving your contributions!

If you have any queries, feel free to contact the editorial team at:

vestnik@dku.kz

ҚАЗАҚСТАН-НЕМІС
УНИВЕРСИТЕТІ
Пушкин көшесі, 111
050010 Алматы қ.
Қазақстан
Тел.: +7 727 355 05 51
Факс: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz

КАЗАХСТАНСКО-НЕМЕЦКИЙ
УНИВЕРСИТЕТ
ул. Пушкина 111
050010 г. Алматы,
Казахстан
Тел.: +7 727 355 05 51
Факс: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz

DEUTSCH-KASACHISCHE
UNIVERSITÄT
Pushkin-Str.111
050010 Almaty
Kasachstan
Tel.: +7 727 355 05 51
Fax: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz

KAZAKH-GERMAN
UNIVERSITY
Pushkin-Str.111
050010 Almaty
Kazakhstan
Tel.: +7 727 355 05 51
Fax: +7 727 355 05 52
E-mail: info@dku.kz
www.dku.kz

Объявление о приеме статей для публикации в научном журнале КНУ «Вестник Казахстанско-Немецкого университета»

Казахстанско-Немецкий университет в Алматы объявляет прием научных статей для публикации в ближайших выпусках журнала «Вестник Казахстанско-Немецкого университета». Статьи принимаются на постоянной основе.

«Вестник Казахстанско-Немецкого университета» (ISSN: 2709-8745) является рецензируемым научным журналом, способствующий исследованию актуальных политических, экономических и социальных вопросов Центральной Азии, поддержке местной научной деятельности и развитию диалога между различными академическими дисциплинами.

Мы приглашаем к публикации статьи, посвященные следующим тематическим направлениям:

- Устойчивое развитие и региональная интеграция в Центральной Азии
- Общество и культура в Центральной Азии
- Политическое и экономическое развитие в Центральной Азии
- Внешняя политика и международные отношения в Центральной Азии
- Развитие инженерных наук и технологий в Центральной Азии
- Транспорт и логистика в Центральной Азии
- Экология, энергоэффективность и управление водными ресурсами
- Развитие языков и литературы региона

Статьи могут быть представлены на казахском, русском, немецком или английском языках и будут рассмотрены на предмет качества и соответствия редакционным требованиям. Только статьи, соответствующие этим критериям, будут направлены на независимое рецензирование. Объем статьи не должен превышать 10 000 слов, включая аннотацию, основной текст, сноски, список литературы, таблицы, рисунки и приложения.

Материалы следует отправлять в формате Word, с использованием шрифта Times New Roman (размер 12) и межстрочного интервала 1.5. Все страницы должны быть пронумерованы. Каждая статья должна содержать:

1. Титульный лист с названием статьи, именем автора, указанием его институциональной принадлежности и электронным адресом.
2. Аннотацию объемом не более 300 слов в начале статьи.
3. Четкую структуру (введение, основная часть, заключение).
4. Список литературы в конце статьи.

Более подробная информация о правилах подачи и форматировании статей доступна на сайте КНУ <https://vestnik.dku.kz/index.php/vdku/issue/archive>

Обращаем ваше внимание, что к рассмотрению принимаются только рукописи, прошедшие тщательное языковое редактирование. Статьи можно отправлять по электронной почте на указанный ниже адрес.

Будем рады вашим научным работам!

Если у вас возникнут вопросы, пожалуйста, свяжитесь с редакционной коллегией по электронной почте: vestnik@dku.kz